
 
 

 

Nieuwsbrief april 2024 

 

Dinsdag 30 april 20.00 uur 

Clubavond met Adri van Kooten 
Van Kooten is een bekende naam in de vogelwereld; als 

keurmeester, auteur van diverse parkietenboeken, 

artikelen in Onze Vogels, maar ook als fotograaf en 

videofilmer. 

Vanavond gaan we op avontuur naar Australië. We gaan 

opzoek naar de ons welkbekende vogels uit de 

Australische Outback. Hoe leven onze vogels daar in de 

natuur? Adri neemt ons mee a.d.h.v. een mooie zelf 

gemaakte film. 

 

Een aanrader dus. De avond is vrij toegankelijk, ook voor 

niet-leden van Zanglust Joure. We nodigen dan ook van 

harte onze collega-leden van de andere verenigingen uit om deze avond te bezoeken. De 

avond is vrij te bezoeken en ook een kopje koffie en een drankje wordt u aangeboden door 

Zanglust Joure. 

Locatie: Brede School Joure Zuid aan de Kon. Julianalaan 3 te Joure. 

 

Friese Vogelkampioenschappen in Koudum 
In week 50 van 10 t/m 14 december worden de Friese Kampioenschappen georganiseerd 

door de verenigingen uit Koudum en Lemmer. De leden van Zanglust krijgen hier de 

gelegenheid om Fries Kampioen te worden, maar daarnaast houden we tijdens deze show 

ook onze eigen clubshow met het Bondskruis en Bondsmedailles als hoofdprijs.  

Info volgt zo spoedig mogelijk. 

 



 
 

Vogelmarkt maart: een terugblik 
De vogelmarkt voldeed weer aan de verwachting. Een gezellige markt waar de noordelijke 

liefhebbers hun aankopen konden doen. Het aanbod van vogels van met name de 

particuliere liefhebber had wat ruimer gekund, maar dat past ook bij de voorjaarsmarkt.  

Tevreden waren we over de aanwezige standhouders en opkopers, wat zorgde voor een 

levendige handel.  

In en buiten de hal werd flink toezicht gehouden op kofferbakhandel door de surveillanten 

en ook waren twee studentes van de WUR aanwezig die bezig zijn met een onderzoek naar 

vogelmarkten in opdracht van LNV.  

Het bestuur is momenteel bezig de mogelijkheden te onderzoeken om de marktkramen over 

te nemen van Brouwer die gestopt is met de verhuur en alles in de verkoop heeft gedaan. 

Wanneer Zanglust transport en opslag geregeld kunnen krijgen zijn we van plan om de 

kramen over te nemen. 

Wel doet het bestuur een oproep aan de leden om de handen uit de mouwen te steken. Het 

opruimen was een tegenvaller aangezien nagenoeg iedereen te vroeg naar huis ging. Voor 

de toekomst moeten we hier betere afspraken over kunnen maken om zo de vogelmarkt 

voort te kunnen zetten. 

 

Districtsvergadering; een terugblik 
Bestuursleden Jappie van der Heide en Klaas Snijder waren naar Drachten afgereisd om de 

vereniging te vertegenwoordigen. Besproken werden de komende AV vergadering van de 

NBvV en toekomst van de districtstentoonstelling van Friesland. Tijdens de volgende 

vergadering volgt een mondeling verslag. 

 

Namens het bestuur, 

De secretaris, 

Klaas Snijder 


